

Announcements for 2-14-2021

2021 年 2 月 14 日報告事項

1. Happy Chinese New Year! Our fellowship and Bible study groups created a RCCC Chinese New Year video to celebrate Chinese New Year and to send everyone greetings, joy, cheer, and encouragement! Please contact your fellowship group leader or any board member if you did not receive the link to this video.
新年快樂！我們教會大家庭，一起製做了一個新年聯歡活動的視頻。大家相互祝福、相互鼓勵；有歡笑、有喜樂，一起慶祝新的一年。如果您未收到視頻的網址，請與團契小組負責人或任何一位執事聯繫。
2. This week's prayer focus is that we repent of at least one sin daily before the Lord.
本週禱告焦點：讓我們每天在主面前為一件事認罪。
3. There is a Voice of the Martyr virtual event on Friday, March 5th from 6:30 PM to 10 PM. You can join this event virtually at home or at RCCC where we will be hosting an in-person viewing of this event. More details will be provided as we get closer to the event. Please contact Ada Chow if you have any questions in the meantime.
殉道者之聲將於 3 月 5 日星期五下午 6:30 到 10 點在網上舉辦活動，您可以在家連線，或到教會來我們一起觀看。接近活動日期的時候將有多詳情，在此期間若有疑問，請聯繫岑詠竹（Ada）姐妹。
4. There will be a Prayer Team gathering held this coming Saturday, February 20th at 10:00 AM over Zoom. This will be a time of sharing and continued prayer. Zoom information will be provided later this week.
禱告團隊將於本週六 2 月 20 日上午 10 點通過 Zoom 聚會，一起分享並禱告。Zoom 信息本週晚些時候提供。
5. Our annual sledding outing will be held at Harris Whalen Park from 1:30 PM – 3:30 PM on Sunday, February 21, weather permitting. All ages and groups are invited. Please bring your sleds and water as well as masks. Please note there will be no lodge rental or lunch for this event.
如果天氣允許，我們一年一度的雪橇活動將於 2 月 21 日星期天下午 1:30 – 3:30 在 Harris Whalen 公園舉行，歡迎大家參加，無論長幼！請帶好雪橇、水和口罩。注意，今年不租小屋，也不提供午餐。
6. Please continue to pray for the preparations for the upcoming virtual college retreat held on February 26th and 27th. Also pray that this will be a time of spiritual growth for all those participating.
請繼續為即將於 2 月 26–27 日舉行的在線大學生退修會禱告，為退修會的籌備以及與會者的靈命成長禱告。
7. Sermon speakers:

	Feb 21
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	二月二十一日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師